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安排會見議員服務登記表 

Registration Form for “Meeting with LegCo Member” Service 

 

姓名：         專業： 

Name         Profession 

 

電話：         電郵： 

Phone         E-mail 

 

議題 / 意見 / 查詢： 

Topic / Suggestion / Enquiry: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

會見議員：     林新強議員 （法律界）    /     黃俊碩議員 （會計界） 

LegCo Member:   Hon Ambrose LAM San-keung (Legal)    /  Hon Edmund WONG Chun-
sek (Accounting) 

 

首選會面日期：     星期一    /    星期二    /    星期五   

Preferred Day of meeting:   Monday  / Tuesday  / Friday  

 

首選會面時間：     上午   /   下午    

Preferred Time of Meeting:  Morning / Afternoon 

 

會見地點：香港中環皇后大道中 99 號中環中心地下 6 室 

Meeting place: Room 6, G/F, Central Tower, 99 Queen's Road Central, Central, Hong Kong 
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安排會見議員服務登記表 

Registration Form for “Meeting with LegCo Member” Service 

 

聲明 Statement： 

1. 香港專業聯盟的《安排會見議員服務》只負責聯絡立法會議員。議員會根據有關議題和時

間，再決定是否會面。若議員未能安排會面，議員將以書面回覆。 

The Hong Kong Coalition of Professional Services is only responsible for liaising with the relevant member of the 
Legislative Council who will decide whether to meet according to the relevant issues and time. If the latter is 
unable to arrange a meeting, he will reply in writing. 

 

2. 私隱政策聲明：香港專業聯盟遵守《個人資料（私隱）條例》的規定，保障閣下個人資料

的私隱。收集資料目的只為本次服務之用，並提供給有關議員。本聯盟會就有關資料進行保

密和保護。 

Privacy Policy Statement: The Hong Kong Coalition of Professional Services complies with the provisions of the 
Personal Data (Privacy) Ordinance to protect the privacy of your personal data. The purpose of collecting the 
information is for the purpose of this service only and exclusively for use by the relevant LegCo members. The 
information so collected will be kept confidential and protected. 
 

就此登記表，本人明白及同意以上所述的聲明。 

I fully understand & agree to the above statement. 

 

 

 

 

 

 

姓名及簽名： 

Name & signature 

日期： 

Date 


